
2021 ble ikke helt som vi så for oss for 1 år siden. 

Dette skyldes i hovedsak av at detaljreguleringsplanen som var vedtatt ble trukket tilbake som det 
tidligere har vært informert om. Den har nå vært ute på ny høring og vi forventer at den på nytt 
blir vedtatt av planutvalget og godkjent i kommunestyret ila. januar/februar. 

Dette gjorde at arbeidet med finansiering av bygging av banen ble litt satt på hold. Det er 
vanskelig å få til sponsorer o.l. når vi ikke har en ferdig godkjent detaljregulering på plass. 

MEN allikevel klarte vi med salg av spilleretter og sponsing fra 68 grader nord å få iverksatt flere 
eiendomskjøp. Sponsing og arbeid utført av Hinnstein gjorde at vi fikk sendt inn og godkjent en 
rammesøknad. 

Det er fortsatt et potensial på salg av spilleretter, dersom du er interessert er det bare å kontakte 
oss! 

Utover høsten har fokuset derfor vært på skogrydding fra dugnadskomiteen, samt at 
anleggskomiteen har jobbet videre med detaljprosjektering. Her har det vært gjort en kjempe 
innsats! Tusen takk til alle dugnadsarbeidere og andre involverte. 

Når det gjelder dundasarbeidet har vi til nå fått utført: 

- 778 timer arbeid. 

- 30 timer maskinarbeid. 

Det gir en direkte verdi i tippelmiddelsøknad på 419 000,- som går rett inn som en del av vår 
egenandel i bygging av golfbanen!  

Mer dugnad kommer i 2022, og dette er en av våre nøkler for å få til finansieringen av banen. Vi 
håper på et godt oppmøte på dugnader i 2022. 

Godt Nytt golfår! 

Mvh 

Styret Hinnøy GK 

 


